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Vragen van het lid Ouwehand (PvdD)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over
dierenleed bij het klonen van dieren.
(Ingezonden 28 juli 2008)

1
Kent u het bericht «Europese
Commissie schrikt van dierenleed bij
klonen»?1

2
Kunt u uiteenzetten hoeveel dieren in
Europa jaarlijks worden gekloond?

3
Kunt u uiteenzetten hoeveel
gekloonde dieren er door de EFSA
zijn onderzocht?

4
Deelt u de zorgen van de Europese
Commissie over het hoge percentage
gekloonde dieren dat na een half jaar
sterft? Zo ja, welke conclusies
verbindt u daaraan? Zo neen,
waarom niet?

5
Op basis van welke criteria wordt in
de Europese Commissie gesproken
over de toelaatbaarheid van klonen
en welke rol speelt dierenwelzijn
daarin?

6
Op basis van welke criteria wordt het
voorzorgsprincipe met betrekking tot
het klonen van dieren ingevuld?

7
Kunt u uiteenzetten hoe de
verhoudingen tussen de Europese
lidstaten zijn als het gaat om het
klonen van dieren? Welke lidstaten
zijn voor en welke tegen?

8
Is het denkbaar dat, als de
voedselveiligheid niet in het geding
is, maar er wel belangrijke
dierenwelzijnsbezwaren kleven aan
het klonen van dieren in Europa, er
toch een proces op gang wordt
gebracht om het klonen van dieren
toe te staan? Zo ja, welke actie gaat u
hiertegen ondernemen? Zo neen,
welke garanties zijn er ingebouwd?

9
Bent u bereid stappen te ondernemen
om het klonen van dieren in Europa
tegen te gaan? Zo ja, welke en binnen
welke termijn? Zo neen, waarom
niet?

1 Agrarisch Dagblad, 24 juli 2008.
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